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Ingekomen stuk 01 
Maatregelen zorgkosten sociaal 

domein 

M. Hardeman | CDA 
 

1. Wij willen dit stuk agenderen voor de 
raadscommissievergadering van 8 januari 2019. 

De toelichting hierop volgt nog. 

1. Dit punt wordt geagendeerd voor de raads-
commissievergadering van 8 januari 2019. 

Ingekomen stuk 01 
Maatregelen zorgkosten sociaal 
domein 

J. van den Dool | SGP 1. Wij willen dit stuk agenderen voor de 
raadscommissievergadering van 8 januari 2019. 
De toelichting hierop volgt nog. 

1. Dit punt wordt geagendeerd voor de raads-
commissievergadering van 8 januari 2019. 

Ingekomen stuk 01 

Maatregelen zorgkosten sociaal 
domein 

S. Smit | PvdA-GL 1. Wat is de stand van zaken m.b.t. de hoogte van 

het innovatiebudget op 30 november 2018 en 1 
maart 2019? 

 
 
 
 

 
 
 
 

2. In hoeverre en op welke wijze kan de raad 
monitoren dat de lokale maatregelen het kader 

(geen afbreuk doen aan de kwaliteit van de zorg 

en dienstverlening) niet overschrijden? Helder is 
dat communicatie plaatsvindt in maart 2019 en via 
voortgangsrapportages. 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

1. Op 30 november 2018 is circa 15.000,- 

resterend in het innovatiebudget voor de 
uitwerking van de maatregelen. De besteding 

van het innovatiebudget 2019 volgt uit het 
uitvoeringsprogramma in wording waar zowel 
deze maatregelen als andere activiteiten in het 
Sociaal Domein onderdeel vanuit maken. 

Mogelijk moet er worden geprioriteerd in de 
besteding van de middelen uit het 
innovatiebudget 2019. 
 

2. Helder is dat communicatie plaatsvindt in maart 
2019 en via voortgangsrapportages. Er zijn 

verschillende instrumenten waarmee we de 

kwaliteit van dienstverlening volgen: 1. Cliënt-
ervaringsonderzoeken, 2. Kwartaalrapportages 
interne controle en 3. het aantal klachten en 
bezwaren. CDKS meet gedurende het onder-
steuningsproces de cliëntervaring en ook de 
jaarlijkse cliëntervaringsonderzoeken geven 
inzicht of cliënten de zorg als kwalitatief 

afdoende hebben ervaren. De interne controle 
richt zich op het proces van dienstverlening of 

daarin de juiste stappen worden gezet en de 
juiste afwegingen worden gemaakt. Ten slotte 
geeft het aantal klachten en bezwaren ons een 
aanvullend beeld van de ervaren kwaliteit van 
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3. In hoeverre is er bewust gekozen, mede met het 
oog op besluitvorming, voor een stuurgroep 
bestaande uit een even aantal (vier) personen?  
 

 
 
 
 
 
 
 

4. In welke mate is de vastgestelde projectopdracht 
nu een minder abstracte beschrijving (zie 8. 

Risico’s)? 
 
 

5. De maatregelen beheersen zorgkosten zijn 
beschreven. De beoogde financiële opbrengsten 

zijn genoemd. In welke mate wordt rekening 
gehouden met eventuele  

     mee- en tegenvallers? 

de dienstverlening. 
 

3. Als uitgangspunt voor het samenstellen van de 
stuurgroep is de verantwoordelijkheid geweest 
van de betrokken stuurgroep leden. Het 
bestuurlijk opdrachtgeverschap, ambtelijk 

opdrachtgeverschap, opdrachtgeverschap van 
de coöperatie (in de vertegenwoordiging van de 
ALV) en de bestuurlijke verantwoordelijkheid 
voor de werking van het gehele systeem van 
het Sociaal Domein is vertegenwoordigd in de 
stuurgroep. 
 

4. De vastgestelde projectopdracht is een 
gedetailleerdere uitwerking van de opdracht en 

de maatregelen t.o.v. de uitwerking in de 
najaarsnota 2018. 
 

5. Mee of tegenvallers als autonome 
ontwikkelingen en wetswijzigingen kunnen van 

invloed zijn op de te behalen financiële 
resultaten. Een inschatting van de autonome 
groei en reeds bekende wetswijzigingen zijn 
opgenomen in de meerjarenbegroting.   

Ingekomen stuk 02 

Onderzoek inburgering 

S. Smit | PvdA-GL 1. Mede op basis van de brief van de ombudsman de 

volgende vraag: hoe staat het er met de 

inburgeraars in Woudenberg voor en welke 

maatregelen is het College van plan te nemen om 

nu al in te zetten op een goede begeleiding van 

inburgeraars o.a. waar het een eenduidig 

aanspreekpunt betreft? 

1. In de praktijk zijn er veel cultuurbarrières die 

intensieve en langdurige begeleiding vragen om 
aan het werk te komen én te blijven. Met de 
begeleiding door Grenzeloos zetten wij volop in 
om vergunninghouders richting betaald werk te 
begeleiden. Met de extra middelen die de raad 
beschikbaar heeft gesteld willen we o.a. de 
begeleiding door Vluchtelingenwerk uitbreiden. 

Hierdoor kunnen vergunninghouders gedurende 
langere tijd terugvallen op een aanspreekpunt 
met bijvoorbeeld vragen over post. Daarnaast 

gaan we de komende periode in beeld brengen 
hoe ver de huidige groep inburgeraars is met 
inburgeren en wat zij nog nodig hebben om 
uiteindelijk zelfstandig te kunnen functioneren 
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in de samenleving. 

Ingekomen stuk 03 
Vergoeding raadsleden 

S. Smit | PvdA-GL 1. In hoeverre zijn er mogelijkheden om in de 

komende jaren volgens het principe dat het gaat 

om een vergoeding voor politieke ambtsdragers 

compensatie van het rijk te ontvangen voor de 

hogere kosten voor de gemeente? 

1. De structurele hogere vergoeding vanaf 
begrotingsjaar 2019 dienen de gemeenten te 
bekostigen uit de huidige algemene uitkering 
uit het gemeentefonds. De Rijksoverheid 

voorziet dan niet in een compensatie. De 

rijksoverheid geeft aan dat in het huidige 
gemeentefonds (meer) ruimte is omdat de 
uitkeringsrechten van burgemeester en 
wethouders zijn versoberd. 

Ingekomen stuk 04 

Vastgestelde 1e bestuurs- 
rapportage 2018 RUD Utrecht 

J. Bessembinders &  

J.A. Mulder als 
portefeuillehouders RUD 
 

1. Als portefeuillehouders hebben Jan Mulder en Jan 

Bessembinders namens de Raad in augustus 
gevraagd of in overleg met de RUD gezocht kan 
worden naar een mogelijkheid dat de gemeente-
raad of het college input kan leveren voor de 

nieuw op te stellen Kadernota van de RUD. Deze 
nota wordt dit najaar opgesteld. Als account-

houders zijn wij namelijk van mening dat het 
wenselijk is dat de gemeente al in een vroeg 
stadium betrokken wordt bij het bepalen van de 
beleidsprioriteiten van de RUD en niet pas op het 
moment dat de Raad zienswijzen kan indienen. Op 
welke wijze zou de raad inbreng kunnen leveren? 
Is het wellicht een optie om hernieuwd kennis te 

maken met de RUD Utrecht, nu de organisatie 

enige tijd volgens een nieuwe opzet en in nieuwe 
vorm opereert? Daarbij zouden wij ook het 
gesprek kunnen aangaan over de kadernota RUD 
en denk-aanzetten mee kunnen geven. 

1. De directeur van RUD wordt uitgenodigd voor 

de raadsinformatieavond begin 2019. De 

ontwerp-Kadernota 2020 ligt momenteel reeds 

voor besluitvorming in het algemeen bestuur 

van de RUD en wordt vervolgens voor 

zienswijzen aangeboden aan de gemeente. 

 

Ingekomen stuk 05 

Oproep aan raadsleden - Breng 
het stembureau naar jongeren 

J. Bessembinders | CDA 1. Woudenberg heeft geen instellingen die onder de 

strekking van de voorgestelde (en derhalve 
ontbrekende) motie vallen. Maar in hoeverre 
beweegt onze gemeente jongeren, die voor het 
eerst de stemgerechtigde leeftijd bereiken, ook om 
daadwerkelijk te gaan stemmen? Weet de 

gemeente hoeveel procent van de Woudenbergse 

jongeren van 18 tot 25 jaar daadwerkelijk gebruik 
maakt van zijn stemrecht? Zo stuurde de 

1. de wijze waarop wij het stemmen van jongeren 

willen bevorderen werken wij uit in het 
communicatieplan voor deze verkiezingen. 
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Gemeente Zoetermeer alle jongeren een 
verjaardagskaart met het advies om van het 
stemrecht gebruik te maken. Een mooi signaal. Is 
zoiets ook denkbaar in Woudenberg, via de post of 
bijvoorbeeld op social media? 

Ingekomen stuk 05 

Oproep aan raadsleden - Breng 
het stembureau naar jongeren 

S. Smit | PvdA-GL 1. In hoeverre gaat c.q. wilt u bevorderen dat 

jongeren hun stem uitbrengen? 

1. de wijze waarop wij het stemmen van jongeren 

willen bevorderen werken wij uit in het 
communicatieplan voor deze verkiezingen. 

 


